
Gartnerparkens grundejerforening 

Kabel-tv udvalget 

Referat af møde den 25. januar 2010 hos Allan (28) 

Deltagere: Allan (28) som bestyrelsens repræsentant, Per (54) og Henning (20). 

Kabel-tv udvalget blev nedsat på generalforsamlingen i november 2009 (pkt. 5.1 i referatet), hvor en del 

beboere ønskede undersøgt, om der er mulighed for billigere kabel-tv i forbindelse med udløb af den 

nuværende aftale i 2010. 

Eftersom ingen i Gartnerparken tilsyneladende var i besiddelse af en kopi af den eksisterende kontrakt med 

Yousee, har Allan forsøgt at fremskaffe en kopi fra Yousee. Dette var dog ikke lykkedes inden dette møde 

trods et par forsøg. 

På mødet blev besluttet, at Allan skal forsøge igen at få en kopi af kontrakten fra Yousee. 

På mødet blev besluttet, at Per til næste skal undersøge, om der er andre mulige spillere på markedet, 

f.eks. Dong, COMX, Stofa, Dansk Bredbånd eller andre. 

Næste møde er den 8. februar hos Allan (28) 


